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Møde: Skolebestyrelse 
                 Buskelundskolen 

 

Tid og 
sted 

Tid: Mandag den 21. marts 2022 
       Kl. 19.00 – 21.00 
 
Sted: Store mødelokale på kontoret 
 
Mødeleder: Torben Ali 
 
Referent: Susanne Mortensen 
 
Forplejning: Søren 
 

Deltagere 
 

Forældrevalgte: 
Torben Ali, Maria Rømer, Marie Møller, Birgitte Brunse-Ottosen, Morten Skov, 
Søren Niebuhr og Vibeke Rod 
Forældrevalgte supp.: Inger-Lise Volsgaard Jakobsen og Bo Larsen 
Medarbejdervalgte: Nikolaj Majbækgaard og Karen Lykke 
Elev-repræsentanter: Eva Brodersen (PRO2) og Elias Petersen (PRO 6) 
Fra ledelsen: Susanne Mortensen (Pædagogisk leder) og Mette Krogslund 
(skoleleder) 
 

Gæster  
Afbud 
 

NM, KL, Marie, Birgitte & Eva  

 

1.  Ansvarlig: Torben 

Tid: 5 min 

Sagsfremstilling:  
Velkommen – og punkter til evt. 
(Morten) 
Bilag:  
 
Referat: 
 

 

2.  Ansvarlig: Elevrådet 

Tid: 19.05 (15 min) 

Sagsfremstilling: Elevrådet 
Orientering fra elevrådet 
 
Bilag:  
 
Referat:  
Fokus på fællesskabsaktivitet. Gerne morgensang en gang pr. måned - med elevrådets 
agenda. Gerne i Kilden. Gerne mandag, der har vi hjemmetid. Vi vil starte med en vits.  
Elevrådets fremtid: Valgperioden er fra 1. januar til 31. december. 
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Afstemningerne bliver foretaget på årgange.  Efter påske skal der være det første 
elevrådsvalg, der løber til 1. januar. Der er 9 medlemmer i elevrådet. 
Forslag fra bestyrelsen om at lave forskudt valg, så der hele tiden er ”erfaring” med elevråd, 
der følger med. 

 
 
 

3.  Ansvarlig: Torben 

Tid: 19.20 (20 min) 

Sagsfremstilling: Valg til bestyrelsen 
Der er valg til bestyrelsen i foråret 2022.  
Der er 4 medlemmer og 2 suppleanter på valg. 
Bestyrelsen skal nedsætte en valgbestyrelse. 
Bestyrelsen skal kvalificere og godkende proceduren for forårets valgperiode. 
 
Bilag: Procedure for valgperioden 
 
Referat: 
Valgbestyrelse 
Søren, Torben og AMK 
 
Mette skal orientere forældre ultimo marts.  
Der kan laves valglister med forældre samt kommende forældre.  
21/4-22 bliver der afholdt valgmøde. 
1/5-22 kan vi lukke valget, hvis der er fredsvalg.  
Ellers skal der være valg den 18/5-22. 
Hvis man vil stemme, skal man møde op. 
Formanden opfordrer alle fra nuværende bestyrelse til at stille op igen. 

 
 
 

4.  Ansvarlig: Torben 

Tid: 19.40 (20 min) 

Sagsfremstilling: Opfølgning på punkt fra sidste møde vedr. sundhedspolitik 
 
Torben opsummerer fra sidste møde herunder beslutning om det kommende arbejde med 
sundhedspolitikken. 
Der skal nedsættes en mindre gruppe til det fremadrettede arbejde. 
 
Bilag:  
 
Referat: 
Formanden foreslår, at vi laver en sundhedsvision ud fra KRAM modellen, som Maria 
præsenterede på tidligere møde. 
Overordnet Vision som paraply, nedenunder ligger vi dernæst de enkelte områder. 
Maria, Torben og Anne Mette er det hurtig arbejdende udvalg.  
Næste gang præsenterer udvalget, det de kommer frem til. 

 
 
 
 
 
 
 
 

5.  Ansvarlig: Torben 

Tid: 20.00 (20 min) 

Sagsfremstilling: Rammeforsøg 
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Opfølgning på punktet fra mødet den 18. januar 2022 omkring rammeforsøg og 
ministerbesøg.  
 
Orientering fra Mette. 
 
Efterfølgende drøftelse og beslutning i forhold bestyrelsens næste skridt.  
 
Bilag:  
 
Referat: 
Drøftelses af rammeforsøg samt dennes proces- og tidsplan. 

 

 
 

6.  Ansvarlig: Torben 

Tid: 20.20 (20 min) 

Sagsfremstilling: Orienteringspunkt 
o Rigets tilstand herunder kort om planlægning af kommende skoleår /Mette 
o Corona /Mette 
o Nyt fra bestyrelsesformanden /Torben 

- Henvendelse til skolechefen vedr. indskrivning 
o Madordning /Torben 

 
Bilag:  
 
Referat: 
Rigets tilstand:  
RT skal på barsel i kommende skoleår. Enkelte har faste kurser det kommende år. Begge 
dele skal tænkes ind i den kommende planlægning. 
Vi har haft vores struktur under lup. Vi vil gerne opprioritere med mere hjemmetid til de 
ældste. Fokus kan også være at lette vikardækning og dermed budget. 
Vi vil gerne forkorte skoledagens længde for Storeskolen og Projektskolen. 
Budget overskud/underskud, er ændret en del i den seneste tid. Den største udgift går til 
børn, der har brug for andet skoletilbud. 
 
Corona: Corona har vi ikke haft indenfor døre de sidste uger. 
 
Madordning: 
Der er blevet talt med Mathias - ny halmand. Han kan fra 1. april lave en madbod med to 
forskellige sandwich og salater samt lidt drikkevarer og frugt. 
Alt sammen uden binding. 
Vil gerne vente med en app-løsning. 
Elevrådet og formanden mødes med Mathias fredag denne uge. Herefter skal der et skriv ud 
til forældrene. Opstart 4. april 2022. 
 
National trivsels måling: Flot besvarelses- % på 95 på trods af tekniske vanskeligheder. 
 
Lilleskolens elevråd har lavet ansøgning til græs og sand under Super Nova. 
 
Vi er godt på vej med Ordblinde-venlig-skole. 
 
9. årgang tager til KBH lige efter påske påske og hele afdelingen Projektskolen skal på lejr til 
efteråret. Det skal meldes ud. 
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Arbejde med indskrivning. Bestyrelsen har sendt brev til skolechefen og børneungeudvalget. 
Mette har efterfølgende deltaget i møde med skolechefen. Tre søskende er ikke kommet ind. 
Skolechefen holder sig til styrelsesvedtægten og vi kan derfor fortsat ikke tage dem ind. 

 
 

7.  Ansvarlig: Torben 

Tid: 20.40 (10 min) 

Sagsfremstilling:  
 
Bilag:  
 
Referat: 
Morten opfordrer til, at bestyrelsen mødes, når der er hastersager/afsendelse af 
breve/høringssvar i stedet for at drøfte og skrive via mail. Det aftales, at det skal overvejes 
om der skal indkaldes til ekstraordinære møder, når det sker igen. 
 

 


